

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/2454/Add.6

11 November 1965

Limited Distribution

---

ARTICLE XXIV:6

Negotiations by Greece

Addendum

Reference is made to document L/2454/Add.5 of 1 November 1965 informing contracting parties of the arrival of a Greek delegation for the negotiations under Article XXIV:6 relating to Schedule XXV - Greece, and inviting all interested parties to approach that delegation as soon as possible.

The Greek delegation wishes to call the attention of contracting parties to the fact that its members, in view of their responsibilities as officials at the Greek Ministry of Finance, cannot unduly prolong their stay in Geneva. It accordingly asks contracting parties which wish to enter into negotiations to approach the representatives listed hereunder as soon as possible and, in any case, not later than 14 November:

Mr. Timoléon Petroutsopoulos  
Mr. Constantin Dritsas  
3, rue Pedro Meylan - 7th floor,  
Tel: 35 76 67 (From 10 to 12 a.m. and from 4 to 6 p.m.)  
36 02 81

---

ARTICLE XXIV, PARAGRAPHE 6

Négociations de la Grèce

Addendum

Le document L/2454/Add.5, en date du 1er novembre 1965, informait les parties contractantes de l'arrivée à Genève de la délégation de la Grèce qui doit conduire les négociations au titre de l'article XXIV, paragraphe 6, concernant la Liste XXV - Grèce, et invitait toutes les parties intéressées à prendre dès que possible contact avec cette délégation.

La délégation de la Grèce appelle maintenant l'attention des parties contractantes sur le fait que ses membres, en raison des responsabilités de leurs charges au ministère grec des Finances, ne sauraient prolonger exagérément leur séjour à Genève. En conséquence, elle invite les parties contractantes qui désirent engager des négociations à prendre contact dès que possible, et en tout cas avant le 14 novembre, avec les délégués dont les noms suivent:

M. Timoléon Petroutsopoulos  
M. Constantin Dritsas  
3, rue Pedro Meylan, 7ème étage  
Tél.: 35 76 67 (de 10 à 12 heures et de 16 à 18 heures)  
36 02 81

